
Saksprotokoll i Yrkesopplæringsnemnda - 25.05.2016 

Roger Pilskog LO sette fram slikt forslag:

«Yrkesopplæringsnemnda er positiv til å vurdere flere områder for YSK. Men nemnda gjør oppmerksom på 
at en viktig årsak for høy gjennomføring, er avtaler mellom skole og bedrift, som sikrer utplassering av elev 
første to år, deretter læreplass de neste to år. Nemda vil advare mot at det opprettes tilbud uten at disse 
forutsetningene er på plass.»

Røysting
Pilskog sitt forslag vart vedteke som innstilling til utval for opplæring og helse som nytt punkt 3 i saka

Innstilling til utval for opplæring og helse

1. Fylkestinget vedtek at grunnskulen ved lærarar, elevar og føresette vert informert om ordningane med 
høgast gjennomføring. Særleg YSK vert løfta opp som ein attraktiv veg mot fagbrev og høgskule for 
flinke elevar og er eit godt alternativ til studiespesialiserande som veg mot høgskule og universitets-
utdanning.
 

2. Fylkestinget ber fylkesrådmannen leggje til rette for at fleire fag blir vurdert for YSK og at søkjarane 
vert kjent med modellen via samarbeidet med grunnskulen.

3. «Yrkesopplæringsnemnda er positiv til å vurdere flere områder for YSK. Men nemnda gjør 
oppmerksom på at en viktig årsak for høy gjennomføring, er avtaler mellom skole og bedrift, som 
sikrer utplassering av elev første to år, deretter læreplass de neste to år. Nemda vil advare mot at det 
opprettes tilbud uten at disse forutsetningene er på plass.»


